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The SPCA is offering a $1,000 reward for information leading to the arrest and prosecution of the 

person/s responsible for seriously injuring a pigeon (pictured) with a metal rod which was found 

pierced through its chest. A member of the public reported the case after finding the bird at the 
basement car park of Axis Condominium at 47 Mandalay Road on Friday 25

th
 May 2012. 

 

If you can help, please call SPCA at 6287 5355 ext 9. 

 

In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who 

is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned 

for up to 12 months, fined up to $10,000, or both. 

 

 

$1000 赏金 
 

新加坡防止虐待动物协会在 2012 年 5 月 25 日获知一只鸽子被铁造的针严重刺伤的消息。

从照片中可以看到，铁针刺穿了鸽子的胸部，导致它严重地受伤。鸽子是被公众人士在 47

号 Mandalay Road公寓 (Axis Condominium) 的停车场被发现的。 

 

我们呼吁任何有关于这案情的线索的爱心公众协助我们的调查，寻获刺伤鸽子的人。如果

您有任何详情，请拨打热线电话 62875355 直线 9 与我们联络。您的情报若帮助我们成功

逮捕虐待鸽子的人，您将获得$1000 赏金。 

 

在新加坡，虐待动物是犯法的。在动物与飞禽法律下，被捕的犯罪者将会面对法律的制

裁。如果罪名成立，犯罪者可坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。 


